Dear Parents,

We are delighted to bring you our December Newsletter! The timing is especially propitious as we celebrate our **20th anniversary** of Jack & Jill Treehouse this academic year. We have been blessed to be a part of the growth and development of our many students and to have earned your trust and support. We have students who joined our Playgroup and are now studying Liberal Studies and others who joined us in primary and have now entered university. We are also grateful for the many wonderful teachers who have contributed tirelessly to create our lessons and foster a happy and conducive learning environment for our students. We shall be reaching out to our former students to see how they are doing as part of our 20th-anniversary celebration. **Stay-tuned**!

親愛的家長,

很高興正值Jack & Jill Treehouse成立20週年之際,為您帶來我們的12月通訊! 二十年來,我們很榮幸見證了您子女的成長,也感謝您對我們的信任和支持! 我們很欣慰我們的學生從Playgroup級別一直跟到我們的LS(通識英語)級別,也見 證了從小學一直到現在進入到大學的孩子。

我們也非常感謝曾經在這裡任教的老師們,為我們製作如此精彩的課程並給予了學生 良好的學習環境。作為我們20週年慶祝活動的一部分,我們將於近期密切聯繫我們以 前的學生,以了解他們的現狀。敬請期待!



December Newsletter

Christmas Programme (Dec 24 and Dec 28-31 9:30-12:00)

Christmas holds wonder especially for children! We would like to share with our students the jolliness of the Christmas spirit. Let's snuggle up and enjoy some all-time favourite Christmas stories, poems, carols and traditions. There will be special activities all dedicated to the theme of Christmas that will culminate in a hearty Christmas party!

聖誕節是普天同慶的日子!讓我們在這裏與學生一起共度聖誕, 分享聖誕節的歡樂。在這次以聖誕為主題的課程上,我們將會通 過故事、詩歌、頌歌和傳統的形式將聖誕節的氣氛推入高潮!



Stories of the Month

Every month, we are selecting the most outstanding stories to put on display at the centres to recognise our students' efforts and excellence. We would like to share a few here:

每個月,我們都會挑選最傑出的故事在中心展示,以表彰我們學生的努力和卓越的 表現。我們想在這裏分享其中一些優秀的作品:

(Click to see the story)

Pre-Young Writer:Young Writer 1:P1 Ellia Chan- What I Want for Christmas (TK) P2 Megan Ngai-Chocolate Island (TK)P2 Cynthia Li-The Golden Ball (ML)P3 Aiden Shen-A Day at the Beach (ML)

田田

田

HH

Young Writer 2:

<u>P1 Yanni Cheung- Spooky Story (TK)</u> <u>P4 Cyrus Ye- Rebecca the Chubby (ML)</u>

Liberal Studies:

田田田

田田田

田

E

<u>S1 Catherine Wong- Should Millionaires</u> <u>Donate to Charity? (TK)</u>

田田田

<u>G8 Lydia Li – Bolly What? (ML)</u>

Young Writer 3:

<u>P6 Charlotte Kan – Candy (TK)</u>

P4 Abbie Cheung - Ancient Greece vs Today (ML)

Current Affairs & Persuasive Writing: <u>G8 Brianna Shum – Thinkers vs Feelers (TK)</u> <u>S1 Kouji Chan – Child Labour (ML)</u>

Quality Management

We believe it is our duty to help each and every one of our students reaches his/her maximum potential. Our quality management process ensures that we work closely with our teachers to track our students' progress and to help them improve. In tandem, we are proactively communicating with our parents to build an effective partnership. This is a project that is close to our hearts and one we are sincerely proud of!

我們相信我們有責任幫助每一位學生激發他/她的最大潛能。我們的教學質量管理流程 也確保了我們和老師的密切合作,並進一步提高學生的能力。同時,我們會積極地與父 母溝通,搭建一個有效的溝通橋樑,Jack & Jill Treehouse將用心為您服務。

Progress Report

田田田

田田田

PPP

We have seen remarkable improvements in our students. We look forward to sending you their progress reports in early January.

我們已經看到學生的顯著進步。我們期待在一月初向您發出第一份進度報告。

Tuition Fees Adjustment

While we have maintained our tuition fees at the same level for the past years, we shall be adjusting our tuition fees in order to keep up with inflation. The increase will help to ensure the continued quality of our programme offerings, as well as enable us to attract and retain quality staff. **The new fees will take effect from 1**st **February**, **2022.**

過去兩年因疫情關係,我們一直維持原價,但由於通貨膨脹,我們接下來將重新調整學費,以確保我們將持續為您提供優質的服務,**新學費將於2022年2月1日起生效**。

田田田

田書

"_h

Course 課程	New Fees 學費
Active English	\$360 / \$480 (1hr / 1.5hr)
Phonics & Reading	\$360
AE & PR Monthly Package	\$2,500 / \$2,900 (1hr / 1.5hr)
Young Writer	\$550
Public Speaking	\$400 / \$470 (1hr / 1.5hr)
Liberal Studies	\$550
Current Affairs & Persuasive Writing	\$570

*Above fees applicable to Online lessons 網課與實體課同價

ď

Jack & Jill Treehouse

December Newsletter 11th December, 2021

I would like to take this opportunity to wish you and your family an early Merry Christmas and a Happy New Year! May you always be happy, healthy, and blessed in abundance!

我想藉此機會祝您和您的家人聖誕及新年快樂!願您們永遠幸福健康!

Yours sincerely,

Sarah Ling Principal Jack & Jill Treehouse

